
Referat af bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 6. januar 2025 
 
Deltager: Mette T, Karin, Lone, Vibse og Pia 
Fraværende: Mette H., Kaja 
 
 

 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Hvert år skal rideklubben indrapportere 
medlemstal til DRF inden den 31. januar. 
 

Mette og Vibse 

2.  Status for klubbens økonomi Klubben følger budget. 
 

 
 
 

3. Planlægning af 
Generalforsamling 2025 

Afholdelse af den ordinære 
generalforsamling for Fanø Rideklub og 
Ridecenteret bliver den 19/2. 
 
Bookning af lokale på skolen. 
 
Bestyrelsen mødes den 3/2 kl. 17:30-20:00 
for udarbejdelse af klubbens budget 2025 
samt forberedelse af generalforsamling. 
 
Invitation til den ordinære generalforsamling 
sendes ud til medlemmerne og bliver hængt 
op på opslagstavlen i ridehallen.  
 
Spørge om Mette Berg vil være referent. 
Mille vil gerne være dirigent. 
 
Karin, Pia og Vibse er ikke på valg og vil 
gerne fortsætte i bestyrelsen. Mette og Lone 
har siddet i 2 år og vil gerne træde ud af 
bestyrelsen. 
 
Revisorer: Niels Brinch og Kjeld Larsen blev 
valgt på den ordinære generalforsamling, 
men Kjeld kan ikke være revisor da Pia 
Larsen, hans kone, sidder i bestyrelsen. Vi 
spørger Betina Holm.  
Ulla har udtrykt, at hun gerne vil være 
revisor, men da hun har været kasserer i 
noget af 2024, så må det være for 2025. Vi 
spørger om Niels Brinch også vil fortsætte 
for 2025. 
 

 
 
 
 
Lone 
 
Bestyrelsen 
 
 
 
Pia 
 
 
 
Mette 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Karin 
 
 
 
Pia 

4. Elevponyerne Alle heste er blevet vaccineret. 
 
Vi vil til foråret forsøge at samle alle 
elevponyer i en flok når elhegnet i løsdriften 
er ordnet. 
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Opfølgning på manglende påfyldning af 
stabilgrus foran løsdrifterne ved 
elevponyerne. 
 
 
Vi oplever at elevponyerne får stor variation 
i mængder af wrap og har derfor besluttet at 
de eksisterende hønet udskiftes. Der 
indkøbes slowfeedernet til de to kasser 
udenfor og nogle til rundbuerne indenfor.  
 

Mette 
 
 
 
 
Vibse 

5. Udbedring af 
parkeringsområdet 
 

Opfølgning på tilbud fra Rasmus på ordning 
af parkeringsområdet, da den står meget 
under vand 
 

Mette 
 

6. Feriegæster Vi har besluttet, at vi ikke længere kan 
tilbyde feriegæster opstaldning. Der gives 
besked til Janni. 

Mette 
 
 

7. Henvendelser på mail En lejer har opsagt sin plads i den private 
løsdrift og den besættes i henhold til 
ventelisten. 

 
 
 

8. Drift i forhold til lejerne Udsættes til næste bestyrelsesmøde: Fysisk 
slåning af græsmarkerne om sommeren for 
at udnytte hestenes gødning som 
kvælstofkilde? 
Hvis vi vil afprøve den løsning så skal vi 
etablere en arbejdsgruppe der kan finde den 
rigtige løsning og vi skal beslutte om der skal 
søges penge gennem sponsorater? 
 
Den bunke stabilgrus der ligger ved 
parkeringspladsen må gerne bruges til 
lapning af huller i den private løsdrift, men 
også i forhold til mudder ved indgang til 
stald eller ridehal. 
 
Vibse vil tage nogle flere morgenvagter i 
stalden. Den ledige plads i løsdriften for de 
private heste er Lones fra den 1. februar, 
men hun flytter først hesten i løsdriften 
omkring 1. april 2025. 
 
Karin har mulighed for at sætte hest i 
løsdriften sammen med Vibses hest indtil 
omkring 1. april 2025. 
 

Pia 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
Vibse 
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Næste møde den 03.02 2025 kl. 17:30-20:00 

9. Mål for Fanø Rideklub for 
2025 

Bestyrelsen bruger al deres fritid på driften - 
praktiske opgaver i ridekubben.  
 
Vi har efterhånden fået sat rammerne for 
driften i klubben og derfor vil Karin og Pia 
forsøge at sætte nogle mål for 2025 i forhold 
til udviklingen af vores klub. 
 

 
 
 
Pia og Karin 

10. Opgavelisten Vi nåede ikke nogen gennemgang af 
opgavelisten så den afventer næste 
bestyrelsesmøde. 
 

Pia 

11. Evt. Gylle fra møddingstanken skal tømmes og 
John kontaktes for tømning. 
 

Vibse 
 


